



海洋公園遊樂童萌會報名表
Ocean Park Young Explorers Club Enrolment Form
探索遊樂行 (6 至 10 歲)
The ExplEARNation (6 to 10 years old)



請將填妥之表格電郵至 yec@oceanpark.com.hk 海洋公園探索及教育部。

Please email the completed form to yec@oceanpark.com.hk Ocean Park Discovery & Education Department.

(每份報名表只供一位參加者報名一個活動。One enrolment form for one participant and one programme only.)

有+的欄位必須填寫，並於適當的方格內加上 ✓。Items marked with + are mandatory; please also ✓ the appropriate boxes.

參加者資料 Participant's Information

+英文姓名 Name in English: _____

以上姓名將列載於活動證書上 The above name will be displayed on the activity certificate

中文姓名 Chinese Name: _____

+供導師稱呼之名字 Name to be addressed by instructors: _____

+性別 Gender: 男 Male 女 Female

+年齡 Age: 6 歲 Aged 6 7 歲 Aged 7 8 歲 Aged 8 9 歲 Aged 9 10 歲 Aged 10

+居住地區 Living District *: _____

報讀同月份課程的親屬 (如適用)

Sibling(s) enrolls in the same month (if any): _____

* 居住地區	離島 Islands/ 其他 Others / 中西區 Central and Western / 灣仔 Wan Chai / 東區 Eastern / 南區 Southern /
Living District:	九龍城 Kowloon City / 黃大仙 Wong Tai Sin / 觀塘 Kwun Tong / 油尖旺 Yau Tsim Mong / 深水埗 Sham Shui Po / 荃灣 Tsuen Wan / 葵青區 Kwai Tsing / 西貢 Sai Kung / 沙田 Shatin / 大埔 Tai Po / 北區 Northern / 屯門 Tuen Mun / 元朗 Yuen Long

+健康資料 Medical Information

參加者是否對任何食品 / 物件 / 動物敏感?

Is the participant allergic to certain food / objects / animals?

否 No 是，請列明 Yes, please specify: _____

參加者是否有任何特別健康狀況或需本園特別注意之事項?

Does the participant have special medical condition or require special attention?

否 No 是，請列明 Yes, please specify: _____

其他要求 Other Request: _____

+家長 / 監護人資料 Participant's Parent/Guardian's Information

姓名 Name: _____

與參加者之關係 Relationship to participant: _____

手提 Mobile: _____

電郵 E-mail: _____

*緊急聯絡電話 Emergency contact number: _____

*此電話必須能於活動進行期間迅速聯絡家長，以便處理緊急情況。

*This number must be able to reach parents quickly during the activity in case of emergency.

+參加者接送資料 Participant Pick-up Information

家長 / 監護人授權接送參加者之人士 Name(s) of authorized person(s) to pick up the participant

	姓名 Name	聯絡電話 Contact Number
1		
2		

+活動費用 Programme Fee

請填上活動編號: Please fill in the Programme Code:			
活動月份: Programme Month:	1 January	3 March	4 April
活動費用 (正價) Programme Fee (Regular) * 2021 年 12 月 28 日下午 4:00 後報名 *Enrolment made after 28 December 2021 4:00 pm	<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$4,400		
活動費用 (早鳥優惠) Programme Fee (Early bird discount) * 2021 年 12 月 28 日下午 4:00 前報名 *Enrolment made before 28 December 2021 4:00pm	<input type="checkbox"/> 港幣 HK\$3,960		

以本園電郵收到申請表的時間為準。

The submission date/time is subject to the time that the form delivered to the Ocean Park email account.

+付款方法 Method of Payment

信用卡 Credit Card: VISA 萬事達卡 MasterCard

信用卡號碼

Card Number: _____

到期日

Expiry Date: _____

月 MM

年 YY

卡主姓名 Cardholder's Name: _____

卡主簽署 Cardholder's Signature: _____

聲明 Declaration

豁免責任聲明: 本人, 為參加者之家長 / 監護人, 明白在法律許可的範圍內, 本人豁免海洋公園公司及其有關人員因參加者參與遊樂童萌會而引致的人身傷亡、財物損失或毀壞的所有索償。

Release, Indemnity Agreement and Declaration: I, the undersigned parent or guardian, understand the fullest extent permitted by law, I waive any claim for personal injury, loss or damage of whatever nature arising from the participant's participation in the Ocean Park Young Explorers Club programme against Ocean Park Corporation and its personnel.

授權聲明: 本人, 為參加者之家長 / 監護人, 授權香港海洋公園帶領參加者參與遊樂童萌會所列出之活動, 亦確保所有提供的資料為屬實及同意是次申請的參加者條款及細則。本人亦明白如於活動時遇上緊急情況, 海洋公園有關人員將有機會報警處理。

本人亦已閱讀海洋公園的個人資料收集聲明, 包括在直接促銷中使用本人的個人資料有關的資訊。本人明白本人有權在下列方格內加上剔號 (✓) 表示拒絕該等直接促銷。若本人不在下列方格內加上剔號, 海洋公園可使用本人的個人資料 (主要為本人 / 我們的姓名及聯絡詳情) 向本人直接促銷產品、服務、活動及其他標的 (主要為海洋公園或其商業或合作夥伴提供的消費產品及服務), 有關詳情請參閱海洋公園個人資料收集聲明。

Authorization: I, the undersigned parent or guardian, hereby authorize Ocean Park to allow and take the applicant to participate those activities as scheduled during the Ocean Park Young Explorers Club programme period. I additionally represent that all statements made are correct and acknowledge and agree to all terms and conditions of the programme. I also acknowledge that in case of emergency during the programme, Ocean Park staff might call the Police.

I have also read Ocean Park's Personal Information Collection Statement, including the information about the use of my personal data in direct marketing. I understand that I have the right to opt-out from such direct marketing by ticking (✓) the box below. If I do not tick the box, Ocean Park may use my personal data (primarily my/our name and contact details) in direct marketing products, services, activities and other subjects to me (primarily consumer products and services offered by Ocean Park or its business associations or partners) as more particularly set out in the Personal Information Collection Statement.

請不要向本人提供直接促銷資訊。Please do NOT send direct marketing information to me.

家長 / 監護人簽署 Parent/Guardian Signature

日期 Date